

balanzza

NEW

46 BALANZZA MINI DIGITAL LUGGAGE SCALE
BALANZZA MINI 电子行李秤

The Balanzza Mini is a step forward in digital luggage scales design. Its compact functionality makes it the smallest and lightest scale available in the market. Travel with the Balanzza Mini to save on overweight luggage fees and perform luggage check-in with a peace of mind.

Balanzza Mini 是市场行李秤设计中前所未有的。它的小巧功能使它成为规模最小，重量最轻的行李秤。旅行时有 Balanzza Mini 陪伴，能为您节省昂贵的行李超重费用，并让您在机场办理更顺畅的登机手续。

RM126



Fitness First

NEW

NEW



47 FITNESS FIRST SUNGLASSES
FITNESS FIRST 太阳镜

This pair of unisex Fitness First sunglasses features a black polished frame, stylish silver details, and black polycarbonate lenses with UV400 protection and comes with a rubberised case and cleaning cloth. Includes a free weekend pass to any Fitness First Health Club and one-year international guarantee.

这款中性 Fitness First 太阳镜，够型够帅，黑色磨光镜框，饰以精致银色细节，镜片为多聚碳酸酯并拥有 UV400 层次的遮阳保护力度，并附带一个精美胶化镜盒及抹镜布。除此还能任意享用 Fitness First Health Club 的一次周末体验，产品附有一年国际保用期。

RM69

48 FINGER PEN
指形笔

Put your hands together and welcome the Finger Pen! Cute, colourful and fun to use, both adults and kids won't be able to keep their hands off it. Available in 3 designs. Colour and design of actual Finger Pen may differ.

让我们携手一起欢迎那可爱、色彩缤纷、乐趣无穷、让老少皆爱不释手的指形笔！共有三款设计。颜色及设计可能与上图稍有差别。

RM5 each



49 Dunh
登喜路

50 Dunhi
特醇登

51 Marl
万宝路

52 Marb
特醇万

"Only

COUNTRY

Bangladesh
孟加拉共和国

Cambodia
柬埔寨

China
中国

Hong Kong
香港

Iran
伊朗

Japan
日本

Korea
韩国

India
印度

Indonesia
印尼

Laos
寮国

Macau
澳门

Malaysia
马来西亚

Myanmar
缅甸

Philippines
菲律宾

Singapore
新加坡

Sri Lanka
斯里兰卡

Taiwan
台湾

Thailand
泰国

United Kingdom
英国

Vietnam
越南

Australia
澳洲

The duty free allowance
免税品限额只提供参考